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ZAPISNIK
s 11. sjednice Opdinskog vijeda Opdine RuZi6

Sjednica je odrLana 31. sijednja 2019. godine, u vije6nici Op6ine RuZi6 u Gradcu, s

podetkom u 19:00 sati.

Sjednici nazoini vije6nici:
Ante Duran, Petar Saran, Mijo Bojdi6, Tomislav Vuleti6, Damir Pmjak, Hrvoje Sudii,

Ana Strunje, Milan Buzov, Mirko Biki6, Josip Sudi6 i Sandra Goreta.

Ostali nazoini:
- Nadelnik Op6ine RuZii, Ante Pijuk,
- Zamjenik opdinskog nadelnika Dalibor Durdov,
- Zapisniiar:

Josipa Vrlja, prodelnica

1 1. sjednicu Op6inskog vijeda Op6ine RuZi6 otvorio je predsjednik Op6inskog vijeda
Ante Duran.

Utvrdeno je da je sjednici nazodno 11 vije6nikate da postoji kvorum.
Predsjednik je utvrdio da su vije6nici uz poziv dobili dnevni red za 1 1. sjednicu.

DNE\TNI RED

- Verifikacija zapisnika s 9. sjednice Opdinskog vrlela,
- Verifikacrjazapisnika s 10. sjednice Opiinskog vije6a,
1. Prijedlog Odluke o usvajanju Procjene rrzika od velikih nesre6a zaOplinu RuZi6,

2. Prijedlog Odluke o suglasnoslr zaprovedbu ulaganja na podrudju Op6ine RuZi6

i prijavu nanatje(,q,
3. Prijedlog Odluke o visini pauSalnog porezapo krevetu i smje5tajnoj jedinici na

podrudju Opdine RuZi6, *
4. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o koeficijentimaza obradun plaie sluZbenika i

namje5tenika Jedinstvenog upravnog odjela Opdine RuZi6,

5. Prijedlog Odluke o komunalnoj naknadi,



6. Prijedlog Odluke o komunalnom doprinosu,
l. Izvje5de o naplati komunalne naknade u 2018. godini,
8. Zahtlevi,
9. Razno.

Vijeinika Josipa Sudida zartima da li se desio propust pa nije dobio Prilog Todki 2. dnevnog

reda prijedlog odluke o suglasnosti za provedbu ulaganja na podrudju Opiine RuZi6 i prijavu

na natjedaj.

Zm1enik nadelnika Dalibor Durdov odgovara da je Prilog III, odnosno opis projekta pri kraju
i iznosi kako 6e kad dode do te todke usmeno detaljno opisati projekt, ali trenutno ga nema u

papirnatom obliku.

Predsjednik Opiinskog vije6a daje dnevni red na glasovanje.

Dnevni red je usvojen jednoglasno.

Predsjednik Op6inskog vije6a daje Zapisnik 9. sjednice na glasovanje.
Zapisnik s 9. sjednice je verificiran jednoglasno.

Predsjednik Opiinskog vijeda daje Zapisnik 10. sjednice na glasovanje.
Zapisnik s 10. sjednice je verificiran jednoglasno.

Toika 1. Prijedlog Odluke o usvajanju Procjene rtzika od velikih nesreda za Opdinu
RuZid

Zm4enik nadelnika Dalibor Durdov obrazlaLe kako je rijed o odluci koju smo duZni donijeti
na temelju Zakona o sustavu civilne zaltite i odredbi Pravilnika o smjemicama za izradu
procjena rizika od katastrofa i velikih nesreda za podrudje RH i JLP (R)S. Po novom Zakonu
op6ina osniva radnu skupinu koja izra&qe procjenu a firmu kojoj su strudni poslovi podrudje
planiranja civilne zaltiteje u svojstvu konzultanta. Dobivena je usmena suglasnost da je ova
Procjena ispravna.

Predsjednik vije6a otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda.
Nije bilo primjedbi.

Predsjednik vije6a daje Prijedlog Odluke o usvajanju Procjene nzika od velikih nesrefa za

Opdinu RuZi6 na glasovanje.

Prijedlog Odluke o usvajanju Procjene izlka od velikih nesre6a za Oplinu RuZi6 je usvojen
jednoglasno.

Toika 2. Prijedlog Odluke o suglasnosti zz provedbu ulaganja na podruiju Op6ine
RuZi6 i prijavu na natjeiaj

Zamjentk nadelnika Dalibor Durdov obrazlaLe za5to se odustalo od
projekta.

prvotf tdeje za prijavu



Nadalje, iznosi da ie biti izradenkompletan tro5kovnik za rnedenje. Iznosi detaljno Sto bi se'u
ovoj fazi izrade napravilo na zgradi biv5e osnovne Skole u Otavicama kako bi se stavilo u
funkciju kultumog sredi5ta op6ine RuZi6 i na koji se natjedaj prijavljuje projekt.

Predsjednik vijeda otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda.

Vijednik Josip Sudi6 napominje kako pri slanju Odluke o suglasnosti na objavu u sluZbeni
vjesnik treba obavezno priloLiti Prilog III. Opis projekta i kompletno dati na objavu.

Predsjednik vijeda daje Prijedlog Odluke o suglasnosti za provedbu ulagar4a na podrudju
Opiine RuZi6 i prijavu na natjedaj na glasovanje.

Prijedlog Odluke o suglasnosti za provedbu ulaganja na podrudju Opiine RuZii i prijavu na
natjedaj je usvojen jednoglasno.

Toika 3. Prijedlog Odtuke o visini pauSalnog porezapo krevetui smjestajnoj jedinici
na podruiju Opdine RuZi6

Nadelnik Ante Pijuk navodi dijelove ove Odluke.
Predsjednik vijeda otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda.
Nije bilo primjedbi.
Predsjednik vijeda daje prijedlog Odluke o visini pau5alnog poreza po krevetu i smjeStajnoj
jedinici na podrudju Opiine RuZi6 na glasanje.
Prijedlog Odluke o visini pau5alnog poreza po krevetu i smje5tajnoj jedinici na podrudju
Opdine RuZi6 usvojen je jednoglasno.

Toika 4. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o koeficij entima za obraiun plade
sluZbenika i namje5tenika Jedinstvenog upravnog odjela Opdine RuZid

Nadelnik Ante Pijuk iznosi promjene koje se mijenjaju ovom Odlukom koje su u dogovoru s

zaposlenicama Opdine RuZi6.
Predsjednik vijeia otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda.

Vije6nik Josip Sudi6 predlaie kako bi bilo potrebno povisiti koeficijent prodelnika s obzirom
na opseg posla i financiranj aizprihva6enih EU fondova u zakonski dozvoljenom okviru.
Nadelnik Ante Pijuk navodi da ukoliko dode do dodatnog povedanja opsega posla i
financiranih projekata EU koje 6e provoditi Opdina da ie se sukladno tome korigirati iznosi
koeficijenata.

Predsjednik vijeia daje prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o koeficijentima za obrabxrplace
sluZbenika i namje5tenika Jedinstvenog upravnog odjela Op6ine RuZi6 na glasanje.

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o koeficijentima za obradun p1a6e sluZbenika i
namje5tenika Jedinstvenog upravnog odjela Op6ine RuZi6 je usvojen jednoglasno.



Toika 5. prijedlog Odluke o komunalnoj naknadi

Nadelnik Ante Pijuk iznosi kako je na tragu donesene odruke o komunalnom bodu izstudenog 20lg' godine ' y ovom pri;.otogrr-odluke izmiSen;en jedino dlanak 9., odnosno

ftft:- 
namjene za poslovni prosto. kojisluZi ,uproiuoaHe djelatnosti s dosadasnjih 4,00

Predsjednik vije6a otvararaspravu na ovu todku dnevnog reda.Nije bilo primjedbi.

Predsjednik vijeda daje prijedlog odluke o komunalnoj naknadi na grasanje.

Prijedlog Odluke o komunalnoj naknadi usvojen jednoglasno.

Toika 6. Prijedlog Odluke o komunalnom doprinosu

Nadelnik Ante Pijuk iznosi kako u prijedlogu odluke nije doslo do promjena. potrebno jedonijeti Odluku samo radi uskladenja s novim Zakonom.

Predsjednik vijeia otvararaspravu na ovu todku dnevnog reda.Nije bilo primjedbi.
Predsjednik vijeia daje prijedlog odluke o komunalnom doprinosu na grasanje.Prijedlog odluke o komunarnom doprinosu je usvojen jednoglasno.

Toika 7' Izvje*de o naprati komunarne naknade u 20rg. godini,

Nac^e]nft< Ante pijuk obrazlate da je do5lo
na2017. godinu. poveiao se b.oj otplate
godine.

Predsjednik vije.a otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda.Nije bilo primjedbi.

Predsjednik vijeda daje Izvjesde o naplati komunalne naknade u 201g. godini na glasanje.Izvje5ie o naplati komunarne naknade u 201g. godini3. rrrrol"rro jednograsno.

8. Zahtjevi

1. Ivan Vidovi(, _ Zamolba za odrlavanje puteva
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do neznatnog povedanja
zastarjelih dugova koji

postotka naplate u odnosu
nisu u5li u zastaru od tri

se zamolba prihvati.



Predsjednik vije6a daje nadelnif;ov prijedlog na glasanje.

Prijedlog je usvojen jednoglasno.

2. Lupa Sv.Ilije - Kljaci

Nadelnik Ante Pijuk dita Zamolbu u kojoj se traZi financijska pomod realizacije proslave

,,BoLi6 u iavoglavama". Nadelnik iznosi kako je ved sufinanciran prijevozklapana proslavu
i darovi djeci kupljeni i nema smisla posebno davati sredstva s druge stavke proraduna.

Nadelnik predlale da im se isplati iznos od 10.000,00 kn s stavke Tekude donacije u novcu
vjerskim zqednicamai da pokriju financiranje s te stavke.
Vijednik Josip Sudii napominje kako je potrebno da vjerske zajednice dostave ifave
potpisane gdje je iznos utro5en.

Predsjednik vije6a daje nadelnikov prijedlog na glasanje.

Prijedlog je usvojen jednoglasno.

3. Mate Bojii6, OPG - Zamolba za donaciju jalovinu

Nadelnik Ante Pijuk iznosi se zamolba odnosi na pomoi oko nabavke jalovine oko 350 tona.

S obzirom da j e podetak godine, predlale da se ovaj iznos od 3 5 0 tona prepolovi pa da se

pomogne s 170 tona s obzirom da ie dio materijala donirati i Grad Drni5.

Vijeinici Milan Buzov i Josip Sudi6 predlaluda se cjelokupnazartolbausvoji.

Predsjednik vije6a daje prijedlog vije6nika na glasanje.

Prijedlog je usvojen jednoglasno.

4. Jakov Marijanovi( - Zamolbaza nasipanje puta

Nadelnik Ante pijuk (itai obrazlaLe zamolbu.
Nadelnik Ante Pijuk predlaZe da se zamolba usvoji u cijelosti.

Predsjednik vijeia daje nadelnikov prijedlog na glasanje.

Prijedlog je usvojen jednoglasno.

5. PaSko Durdov - Zamolba za uredenje lokalnog seoskog puta

Nadelnik Ante pijuk ditai obrazlale zamolbu.
Vijeinik Josip Sudi6 napominje kako je u zamolbi kriv izradun za uredenje.

Uslijedila je kratka rasprava.

Nadelnik predlaLe da se odobri 35 sati rada strojem koliko treba da se taj put
dovede u stanje da se s njim moZe prometovati. 

*

Predsjednik vijeda daje nadelnikov prijedlog na glasanje.

Prijedlog je usvojen jednoglasno.



6. Viie6nica Sandra Goreta - puta prema Osnovnoj

da se saniraju neravnine po putu od glavne ceste do Skole, s

lo5em stanju.obzirom da niti nema parkirali5ta i da je zbiljau
Uslijedila je kratka rasprava.

Nadelnik iznosi kako nije problem interventno kamion - dva jalovine nasuti dim
vrijeme dozvoli.
O ovom prijedlogu se nije glasalo.

Toika 9. Razno

Vije6nik Josip Sudi6 apelira da se uredi Vinska cesta koja je bitna kako turistidki tako i da
mje5tani mogu dodi do svojih poljoprivrednih zemlji5ta, bar da se financira iz proraduna
Opdine RuZi6 s obzirom da se odustalo od prijave projekta Vinske staze na natjedaj LAG -a.
Isto tako apelira na Sto brZu sanaciju, ili da se bar nedim premaLe i zaititi stolarija u Skoli u
Otavicama, Sto ponavlja iz sjednice u sjednicu.
Vijeinik Josip Sudi6 iznosi kako je prije par sjednica bio zahtjev mjeStana Otavica o putu koji
je vrlo bitan bitan Sto se tide protupolarne zaltite, stodarstava, lovaca. S obzirom da neie biti
asfaltiranje ove godine, a kako jeuzahtjer,u stajalo da je potrebno asfaltirati,bar da se s par
kamiona jalovine sanira put na dvije lokacije.

Nadelnik Ante Pijuk odgovara da se od Vinske ceste nije odustalo, nema razloga sa se s

iznosom od 185.000,00 kn ne uredi stazaodrnauzolqa do Ve5ti6a, s tim da bi zbog same
procedure trebali zatraLiti od Ministarstva drZavne imovine da daju suglasnost za ulaganje na
ovom dijelu destice. Definitivno 6e i6i do kraja godine.
Sto se tide stolarije, istide, istina je da je trebalo premazatiljetos, nije se stiglo. Do5ao je sav
kamen za kamene pragove koji 6e se ugraditi. U postupku je kupnja posebnog llepila za
prozore.
Sto se ti& zahtleva, moli da vijednik pismeno
problem ako se radi par kamiona da se sanira.

preda Zamolbu za sanacrlu puta, i da nije

Vije6nik Milan Buzov pohvaljuje objavu popisa svih sponzorstva, pokroviteljstva i donacija
u 2018. godini i navodi daje odredeno zakonom da se objavi i popis svih sklopljenih ugovora.

Postavlja pitanje da li je odrlana smotra KUD-a ,,NaSi korijeni" jer u popisu stoji da su primili
sredstva za smotru folklora.
Nadelnik Ante Pijuk odgovara da smotra nije odrZana jer su u dva navrataimali dlanovi KUD-
a smrtne sludajeve.
Vijednik Milan Buzov iznosi kako tu stavku treba onda ispraviti.
Uslijedila je kratka rasprava.
Zamlenik Nadelnika Dalibor Durdov odgovara da je isplata bila ranije, da ukoliko ne donesu
izvje56e o utro5enim sredstvima, KUD mora vratiti sredstva u proradun, ili ie sredstva biti
prenamijenjena ili se ne6e imati pravo prijaviti slijedede godine na Javni pozirl



vijednika Damir PTj.rk 
Tanima.koja 

je namjena Skole u Umljanovi lima,iznosi da je Lovadkaudruga,,Sokol" Ruzii zainteresirana koristiti prostorije za svoj rad kad se dovr5i objekt.

Nadelnik odgovara dazato nema nikakvih prepreka i da je u kontaktu s Nediljkom Relotom iStipom Eerekom uvezitog pitanja.
Vije6nik Damir Pmjak iznosi pitanje zafito.prijavljena Pjevadka skupina \upa Kljaci nijedobila isti iznos kao i ostale pnjavljene skupine ru poriu,, i z 2018. godine, ako se teZi da sveudruge dobiju iste iznose, s obzirom na djelovanje. 

^

zamjenik nadelnika odgovara da Povjerenstvo ocjenjuje ponude na temelju kvaliteteponudenog programa, konkretno pjevadka skupina ;l uila tek u osnivanju, nlje prikazalanikakav konkretan program rada, troskove, pi"r"iirurye opdine radom. Drugog razloga
nema.

Uslijedila je kratka rasprava.

Predsjednik vije6a zakljuduje rad sjednice.

Sjednicaje zavr5ena u 20:09 sati.

Sjednica je tonski snimana, tonski zapis
vij e6nici ga na zalrtjev mogu preslu5ati.

cuva prodelnica Jedinstvenog upravnog odjela, a

Zapisniiar

Josipa
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